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ZAPYTANIE  RM 0003.239.2022

W SPRAWIE :

• Uporządkowania miejskich terenów na których posadowione są kamienie z piktogramami.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu na terenie całego miasta zostały posadowione kilka lat temu wyrzeźbione
kamienie z piktogramami oraz tablice szklane w metalowych ramach informujące turystów
o ciekawych miejscach i atrakcjach turystycznych. Miejsca te obecnie są zaniedbane, zaro-
śnięte chwastami, tablice szklane są brudne i nieczytelne.

PYTANIA :
 
1. Kiedy  zostanie  przeprowadzony  przegląd  porządkowy  wszystkich  miejsc,  w  których
posadowione  są  kamienie  z  piktogramami  celem  ich  właściwego  zagospodarowania  i
uporządkowania ?
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